

**Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD)  
Call for Tenders 2942**

**DIGITAL DELIVERY OF ASSESSMENT AND SURVEY INSTRUMENTS - PROVISION OF  
INTERNATIONAL PLATFORM PROVIDER SERVICES**

***Summary***

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD) is launching this Call for Tenders to source one or several service providers to design, develop and maintain international digital delivery platform(s) for tests, assessments and/or survey instruments.

The goal of this Call for Tenders is to identify a supplier or suppliers of a digital delivery platform (hereinafter referred to as 'Platform'), and establish a framework contract under which purchase orders can be created for the customisation and/or use of the Platform for the international delivery of derivative products and programmes, and research and development for main programmes of work and their derivative products.

**The deadline date for the receipt of offers is Friday 12 April 2024 (2:00 pm Paris time).**

The OECD will use its e-Sourcing portal « [Prospeum](#) » to conduct this procurement exercise. Interested candidates should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.

Instructions on how to register on the e-Sourcing portal can be found using the following link and accessing the "Supplier Guide" on the homepage.

<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>

**Organisation de Coopération et de Développement Économiques (OCDE)  
Appel d'Offres 2942**

**FOURNITURE NUMÉRIQUE D'INSTRUMENTS D'ÉVALUATION ET D'ENQUÊTE - FOURNITURE  
DE SERVICES DE FOURNISSEUR DE PLATEFORME INTERNATIONALE**

***Résumé***

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE) lance cet appel d'offres pour trouver un ou plusieurs prestataires de services pour concevoir, développer et maintenir une ou plusieurs plateformes de livraison numérique internationales pour les tests, les évaluations et/ou les instruments d'enquête.

L'objectif de cet Appel d'Offres est d'identifier un ou plusieurs fournisseurs d'une plateforme de livraison numérique (ci-après dénommée « Plateforme »), et d'établir un contrat-cadre en vertu duquel des bons de commande peuvent être créés pour la personnalisation et/ou l'utilisation de la Plateforme pour la fourniture internationale de produits et de programmes dérivés, ainsi que pour la recherche et le développement des principaux programmes de travail et de leurs produits dérivés.

**La date limite de réception des offres est vendredi 12 Avril 2024 à 14h00 (heure de Paris).**

L'Organisation utilisera son portail e-Sourcing « [Prospeum](#) » afin de conduire cet appel d'offre. Les soumissionnaires intéressés devront s'inscrire sur le portail en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et aux annexes.

Les instructions concernant la manière de s'inscrire sur le portail sont disponibles via le lien ci-dessous, puis en téléchargeant le « Guide Fournisseur » situé sur la page principale du portail E-sourcing.

<https://dashboard.prospeum.com/#/login/onboarding/oecd>